



新春迎馬團年套餐 Chinese New Year Set Menu

鴻運燒味拼盤

Barbecued Meat Combination

發財金錢添好市

Braised Dried Oyster with Chinese Mushroom and Black Sea Moss

碧綠玉帶珊瑚蚌

Stir-fried Scallop and Clam with Vegetable

酥炸百花球

Deep-fried Minced Shrimp Mousse

紅燒燕液海皇羹

Braised Bird's Nest Soup with Seafood

翡翠蠔皇原隻六頭鮑魚

Braised Whole Abalone (6 Heads) with Vegetable

清蒸海石斑

Steamed Live Garoupa with Spring Onion in Superior Soy Sauce

富豪一品燒雞

Deep-fried Crispy Chicken

生炒臘味糯米飯

Fried Glutinous Rice with Preserved Meat

幸福團圓

Sweetened Red Bean Cream with Glutinous Dumplings

原價 Original Price **\$4,488** 六位用 6 pax

優惠價 Special Price **\$3,388** 六位用 6 pax

原價 Original Price **\$8,388** 十二位用 12 pax

優惠價 Special Price **\$6,388** 十二位用 12 pax

套餐免費獲贈富豪紅酒一瓶 (另優惠價\$88可享用多壹瓶富豪紅酒)

One complimentary bottle of Regal Red Wine is included with the set menu (add \$88 for one more bottle of Regal Red Wine)

- 適用於2026年1月30日至2月28日 · 不設任何折扣、不適用於任何現金券 · 推廣菜譜不適用於宴會服務及廳房用膳
- Valid from 30 January to 28 February, 2026 · Not eligible for any discounts or cash vouchers
- The promotional menu does not apply to banquet services or dining in private rooms

價目以港幣計算及另收茶芥及加一服務費 (以原價計算)

Price stated are in Hong Kong dollars and subject to tea, condiments and 10% service charge base on original price

如果您對任何食物有過敏反應或特別飲食要求，請告知我們。

Please inform us if you have any food allergies or dietary preferences.